
Nieformalne zebranie zarządu SKT  21 stycznia 2016 
 

1) Podsumowanie 13. WPPS (Wrocławski Przegląd Piosenki Studenckiej) 
Mocne strony: 
 ciekawy program, 
 dobrze przeprowadzona gra, 
 ciekawi goście, 
 brak nudy w programie. 
 
Co jest do poprawienia: 
 pilnowanie deadlineów, pilnowanie osób odpowiedzialnych, siebie na wzajem, trzymanie się terminów, 
 promocja  za słaba, 
 kasa  wcześniej dofinansowanie. 
 
 2) Podsumowanie wyjazdu integracyjnego kadry SKT “Grudniówka” 
Do poprawienia: 
 wcześniej zaproszenia, wcześniej organizacja, 
 mała frekwencja (wynikająca chyba z hermetycznej listy dziekana), 
 miejsce dla młodych, 
 zaprosić członków, ale zasada  kto pierwszy 
 
 3) Podsumowanie przygotowań do Wigilii 16’ 
Do przemyślenia: 
 inna sala (większa i wcześniejsza rezerwacja, SKS), 
 organizacja jedzenia (coś na kształt "szefa kuchni", aby było wszystko, co potrzeba, i słodkie, i słone, i 
barszcz itp., a nie na chybił trafił każdy przynosi). 
 
 4) Temat: Sylwester 
Do omówienia (z Martą i Borysem  organizatorami sylwestra od kilku lat): 
 czy pomóc w organizacji? Sylwester jako impreza wewnątrzklubowa. 
 szukanie miejsca. 
 
 5) Projekt: 10lecie SKT 
 wyjazdowo, 
 w górach, 
 na weekend. 
Termin do uzgodnienia, bo w wybrany jest wesele. 
 
Ciekawe propozycje: 
 wycieczka/trasa, 
 coś ze wspomnieniami (zdjęcia, filmy, pokazy, wystawa  do przedyskutowania, 
 zaprosić wszystkich bez selekcji, znaleźć kontakt do założycieli, starych członków, zaangażować ich 
(jakieś zdjęcia, wspomnienia, opowieści?), 
 miejsce takie, aby można było dojechać z prowiantem, 
Szczegóły burzy mózgów w załączniku. 
 
 6) Przygotowania do Rajdu Elektryka 
 rozpoczęcie projektów na LOGO i karty potwierdzające uczestnictwo 
 
 7) Strona www 
Przemek Dyk, Marcin Droździk, Michał Stalmach, Łukasz Łabędzki  ekipa techniczna 
 Konieczność aktualizacji strony: 

 uzgodnić wymagane funkcjonalności w szerszym gronie zainteresowanych 
 grafik  jedna osoba, 



 kalendarz  uaktualniać 
 dodać zdjecia 

 
PODSUMOWANIE ZEBRANIA 
 nie udało się omówić wszystkich punktów (m.in. zmiana statutu), 
 miejsce spotkania było zbyt głośne (Spotkanie odbyło się w barze/restauracji “Salonik Smaku”) 
 przepakowany harmonogram spotkania, 
 więcej konkretnych spotkań, nie ogólnych, 
 robić przerwy! 
 Ocena wyszła coś koło 3,8 / 5. 
 

http://m.in/

